
Interpelácia č. 67/2015   
 
 
5. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 14.9.2015  
 
 
 
Ing. Gore: 
Aké konkrétne kroky boli vykonané za posledné 3 mesiace na projekte Revitalizácia hradu 
Parič? 
 
PhDr. Čižmár: 
Keď ide o konkrétne kroky, poprosím pána Ing. Telepovského o krátku správu na otázku pána 
poslanca.  
 
Ing. Telepovský: 
Čo sa týka projektu Revitalizácia Pariča, boli uskutočnené tieto kroky: bol ukončený 
archeologický výskum, prebieha súťaž na publicitu a propagáciu projektu a boli 
skompletizované súťažné podklady pre verejné obstarávanie na stavebné práce, ktoré boli 
predložené začiatkom júla na Úrad vlády, kde je povinná administratívna kontrola súťažných 
podkladov verejného obstarávania. Prebehujú a v auguste prebiehala administratívna kontrola 
z ktorej sme dostali kladné stanovisko k začatiu súťaže, ale boli tam určité pripomienky, ktoré 
momentálne firma EBIS, ktorá zabezpečuje verejné obstarávanie zapracováva a v priebehu 
tohto týždňa by malo začať verejné obstarávanie.  
 
Ing. Gore: 
No, nazvať to slimačím tempom, to je veľmi jemné pomenovanie realizácie tohto projektu. 
My máme tento projekt ukončiť 30.4.2016, prebehlo 10 mesiacov od kedy bola podpísaná 
zmluva, ostáva 7 mesiacov a my nemáme vysúťaženého dodávateľa stavby. Z tých 7 
mesiacov minimálne 2 mesiace bude prebiehať súťaž, z tých 5-tich mesiacov, ktoré budeme 
mať budú 3 mesiace zimné, no, nepáči sa mi to. Zmluva bola podpísaná s Úradom vlády 
v roku 2014, vyčlenili sme v rozpočte prostriedky na tento projekt, boli ponechané finančné 
prostriedky na účtoch, má sa vyriešiť celý chodník od hlavnej brány až k hradu Parič a jeho 
revitalizácia a takéto tempo neodráža tie moje predstavy o tom, ako by to malo fungovať. 
Mám taký pocit z toho, že tá činnosť na tomto projekte nepatrí k prioritám vedenia mesta, 
preto žiadam, aby sa akcelerovala táto činnosť. Pýtam sa na to už 3x a bol som doteraz 
zdržanlivý, len hraničí to so sabotážou, tak to zvonku vyzerá.  
 
Ing. Telepovský: 
Čo sa týka toho termínu na ukončenie realizácie projektu Revitalizácia Parič, tak Úrad vlády 
nám predlžil lehotu do apríla 2017. Takže, aby sme sa vyhli tým zimným mesiacom, tak 
v podstate to verejné obstarávanie nám stačí ukončiť do konca roka, aby v priebehu budúceho 
roka, keď budú priaznivé poveternostné podmienky, tak aby sa realizovali stavebné práce.  
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 14.9.2015 


